
 

Zápis č. 9/2015 (122) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 15. 6. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., prof. Ing. 
Roman Prokop, CSc., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. Libor 

Pekař, Ph.D., Ing. Hana Urbančoková, Bc. Tomáš Trčka (příchod ve 13:15 

hod.), David Chromčák, Filip Soviš (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. Milan Navrátil, Ph.D. 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., doc. Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., 
Mgr. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

 

 

Předseda AS FAI Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání.  

 

Předběžný program: 

1. Kontrola zápisů ze zasedání AS FAI č. 8/2015 (121). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

8. Různé. 

Doplněný program: 

1. Kontrola zápisů ze zasedání AS FAI č. 8/2015 (121). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 
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6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

8. Projednání návrhu „Dodatku č. 1 k Směrnici děkana SD/15/14 – Směrnice 
k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 
2015/2016 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

9. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 8/2015 (121)  

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 122/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 8/2015 (121) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 122/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 8/2015 (121) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo doručeno všem 
členům AS FAI elektronicky dne 8. 6. 2015. Program byl doplněn o bod č. 8 Projednání 
návrhu „Dodatku č. 1 k Směrnici děkana SD/15/14 – Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. 
kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský 
studijní program Inženýrská informatika“. 

Návrh usnesení AS FAI 122/2 

AS FAI schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 122 na tento program: 

1. Kontrola zápisů ze zasedání AS FAI č. 8/2015 (121). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
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5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

8. Projednání návrhu „Dodatku č. 1 k Směrnici děkana SD/15/14 – Směrnice 
k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 
pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika“. 

9. Různé. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 122/2 

AS FAI schválil jednomyslně doplnění předběžného programu zasedání č. 122 na 
tento program: 

1. Kontrola zápisů ze zasedání AS FAI č. 8/2015 (121). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

8. Projednání návrhu „Dodatku č. 1 k Směrnici děkana SD/15/14 – Směrnice 
k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 
2015/2016 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

9. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.   

Děkan FAI 

 Dne 15. 6. 2015 proběhne ve 12:00 hod. informativní schůzka k projektovým 
výzvám OP VVV a OP PIK. 
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 Technologická agentura České republiky vyhlásila dne 14. května 2015 třetí 
veřejnou soutěž ve výzkumu a experimentálním vývoji pro Program na podporu 
aplikovaného společenskovědního výzkumu a experimentálního vývoje OMEGA. 

 Koncem měsíce června proběhne celofakultní setkání zaměstnanců FAI zaměřené 
na parametry VKM (věda, kvalita a mobility). Termín setkání bude upřesněn. 

 Žádost o akreditaci nového studijního oboru Softwarové inženýrství byla 
předložena Kolegiu rektora k projednání. Na základě stanoviska KR bude žádost 
zaslána Akreditační komisi. Dne 16. 6. 2015 bude Akreditační komise jednat o 
schválení studia v kombinované verzi magisterského studijního oboru PKS. 

Prod. Chramcov 

 Byl ukončen sběr přihlášek do prvního kola přijímacího řízení doktorského 
studijního programu. Přijímací řízení proběhne dne 29. 6. 2015. Bude vyhlášeno 
druhé kolo přijímacího řízení.  

Prod. Vojtěšek 

 Poslední srpnový a první zářijový týden proběhne na FAI „Letní programátorská 
přípravka“. Byla ukončena registrace, v 1. týdnu se zúčastní 27 studentů, ve 2. 
týdnu 15 studentů. Taktéž o prázdninách proběhne ve spolupráci s Domem dětí 
Astra příměstský tábor pro děti základních škol. Obě akce zajišťuje Dr. Dulík. 

Prod. Kubalčík 

 V minulém týdnu proběhlo přijímací řízení do bakalářského studijního oboru 
IŘT a do navazujících magisterských studijních oborů IT a BTSM v angličtině. 
Pro bakalářský obor není k dispozici nostrifikace, do magisterských oborů budou 
studenti přijati po dodání kompletní dokumentace. 

 V rámci programu Erasmus vyjede v příštím roce na zahraniční studijní pobyt 18 
studentů, na FAI bude studovat 13 zahraničních studentů. 

Tajemnice FAI 

 Do konce června je nutné, aby zaměstnanci FAI zrevidovali veškerý majetek 
včetně toho, co používají doktorandi a připravili se tak na podzimní inventury. 

Předseda AS FAI 

 Odeslal materiály z Rady vysokých škol týkající se hodnocení výstupů.  Proděkan 
Chramcov vysvětlil nesrovnalosti v hodnocení výstupů. 

 Informace ze zasedání AS UTB konaného dne 9. 6. 2015: 

o Byla schválena Výroční zpráva o hospodaření UTB  za rok 2014. 

o Akreditační komise projednala zprávu FAI o uskutečňování navazujícího 
magisterského programu Inženýrská informatika s oborem Automatické 
řízení a informatika a vzala zprávu na vědomí. 

o Krajská hygienická stanice Zlínského kraje provedla 3. 6. 2015 kontrolu v 
menze v objektu U5 a nezjistila žádné nedostatky. 

o Uplatnitelnost absolventů UTB - k 30. 4. 2015 bylo evidováno 129 
nezaměstnaných absolventů. 

o Univerzitní mateřská škola - kapacita není naplněna, doporučení brát v 
úvahu kvalitu poskytovaných služeb. 
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o Doplňovací volby zástupců FHS a FLKŘ ve studentské komoře AS UTB  
proběhnou od 21. 9. do 26. 9. 2015. 

o Ing. Strohmandel a Dr. Musil se kriticky vyjádřili ke znění § 78 v 
projednávané novele zákona o vysokých školách (podmínkou pro udělení 
akreditace studijních oborů zaměřených na přípravu odborníků v oblasti 
bezpečnosti ČR je kladné stanovisko Ministerstva obrany a Ministerstva 
vnitra).  

Ad 5) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2015/2016“. 

Předkládanou směrnici představil prod. Chramcov. K dnešnímu dni je do doktorského 
studijního programu evidováno 24 přihlášek ke studiu, směrné číslo je 30.  Z tohoto 
důvodu bude vyhlášeno druhé kolo přijímacího řízení. Směrnice vychází z obdobné 
směrnice pro první kolo přijímacího řízení.  Na základě této směrnice je možno 
přihlášky posílat do 31. 8. 2015, přijímací komise zasedne v září 2015.  Materiál je 
postoupen k projednání na zasedání Legislativní komise AS FAI. 

Ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

Předkládanou směrnici představil prod. Vojtěšek. AS FAI jsou přeloženy 2 verze, k 
detailnímu projednání a schválení bude předložena verze podle počtu zapsaných 
studentů po prvním kole přijímacího řízení. Došlo k sjednocení termínů pro přijímací 
řízení pro studium ve Zlíně a pro studium v Praze.  Prof. Prokop vznesl dotaz k 
rozdílnosti termínů pro odevzdání přihlášek v čl. 3 a 5.  Prof. Prokop doporučil 
sjednotit ve všech předkládaných směrnicích konkrétní počty přijímaných studentů. 
Předložená směrnice byla postoupena k projednání na sedání LK AS FAI. 

 Ad 7) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího 
řízení pro akademický rok  2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika“. 

Předloženou směrnici taktéž představil prod. Vojtěšek.  Druhé kolo přijímacího řízení 
bude vyhlášeno pro studijní obory v prezenční formě  studia - IT, AŘI, IB, PKS a BT, v 
kombinované formě studia se jedná o studijní obor AŘI.  Proděkan Vojtěšek upozornil 
na to, že pro navazují studium magisterského studijního oboru Počítačové a 
komunikační systémy v kombinované formě studia bude předložena samostatná 
směrnice po schválení akreditace studijního oboru. 

Ad 8) Projednání návrhu „Dodatku č. 1 k Směrnici děkana SD/15/14 – Směrnice 
k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 pro 
navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika“.  

Předkládaný materiál představil proděkan Vojtěšek. Formou prezentace seznámil členy 
AS FAI s počty přihlášek do magisterského navazujícího studia. Dodatek ke směrnici je 
nutno schválit proto, aby bylo zřejmé, kolik uchazečů bez přijímacích zkoušek nastoupí 
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ke studiu po prvním kole přijímacího řízení.  Materiál bude postoupen k projednání na 
zasedání Legislativní komise AS FAI a poté o něm bude hlasováno elektronicky. 

Ad 9) Různé. 

 Zasedání legislativní komise proběhne dne 22. 6. 2015 ve 13 hodin v zasedací 
místnosti 51/606. 

 Předseda AS FAI Dr. Matýsek přednesl poznatky ze setkání FELAPO  týkající se 
financování senátu a používání záznamového zařízení.  K tomuto tématu 
proběhla krátká diskuse.   

  Dr. Matýsek provedl kontrolu pokračování studia u členů akademického senátu 
z řad studentů. 

 Bc. Trčka se dotázal na již projednávanou problematiku bagetomatů ve foyaer 
budovy U5. Dle příslibu ředitele menzy Ing. Procházky bude bagetomat 
zachován a pravidelně doplňován. Tajemnice Navrátilová znovu otevře otázku 
možnosti plateb kartami studentů v bagetomatu.  

 F. Soviš vznesl připomínku ke zkouškovým termínům -  studenti si stěžují na 
nedostatek vypsaných zkouškových termínů a nevhodnou komunikaci ze strany 
vyučujících.  K této otázce proběhla diskuse. 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 29. 6. 2015 od 13:00 hod. v zasedací 
místnosti 51/606. 

  
Ve Zlíně dne 24. 6. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


